Anichkov Palace – is a former imperial palace in Saint Petersburg, is located on Nevsky Prospekt, built in 1750. The palace was named Anichkov because of the Anichkov bridge
The Empress Elizabeth built the palace for her lover Razumovsky, by the project of the architect Zemtsov. The land was purchased in 1741, work started in the same year and it was completed in 1750. After Razumovsky’s death ownership reverted to treasury. Until 1776 when Catherine the Great  made a present of the palace  to her favorite Potemkin. He however, was constantly in debt and sold it. With extraordinary patience she bought it back and gave it to him a second time, only to have him sell it again in 1785. From the on, until the Revolution, the palace was the home of the several heir to the throne and other members of the Imperial family, the last being Mariya Fedorovna, mother of Nicholas II.
Over the years the palace rebuilt several times and little remains of the original Baroque building. The neo-Classical façade by Starov dates 1778, and following extensive renovation by Rusca in 1809-1810,Carlo Rossi added the two garden Pavilions in 1816. In 1875 the architect Rahau designed a vestibule which is performed in the courtyard.
Standing on the embankment of the Fontanka riverin the grounds of the Palace, the «Cabinet wing» was erected in 1803-1805 by Giacomo Quarenghi. The P/U shaped building is of two stories behind an Ionic colonnade.
The two sames smalls Pavilions, decorated with Ionic columns and further embellished with statues of warriors, over look Ovstroskogo Square.
Дворец Аничкова – является бывшим роскошным дворцом в Санкт-Петербурге, расположен на Невском Prospekt, построенном в 1750. Дворец назвали Аничковым из-за Аничков-Бридж

Императрица Элизабет построила дворец для ее возлюбленного Разумовского проектом архитектора Земцова. Земля была куплена в 1741, работа началась в том же самом году, и это было закончено в 1750. После того, как смертельная собственность Разумовского вернулась в казначейство. До 1776, когда Кэтрин Великое сделала подарок дворца ее фавориту Потемкину. Он, однако, постоянно имел долг и продал его. С экстраординарным терпением она выкупила его и дала его ему во второй раз, только чтобы сделать, чтобы он продал его снова в 1785. От на, до Революции, дворец был домом нескольких наследников трона и других членов Императорской семьи, последнее, являющееся Марией Федоровной, матерью Николаса II.

За эти годы дворец, восстановленный несколько раз и небольшие остатки оригинального барочного здания. Неоклассический фасад датами Старова 1778, и после обширной реконструкции Rusca в 1809-1810, Карло Росси добавил два Павильона сада в 1816. В 1875 архитектор Рэхо проектировал вестибюль, который выполнен во внутреннем дворе.

Выдерживая на набережной Фонтанки riverin территорию Дворца, «Крыло кабинета» было установлено в 1803-1805 Джакомо Куаренги. Сформированное здание P/U имеет две истории позади ионической колоннады.

Два sames smalls Павильоны, украшенные ионическими колонками и далее украшенные со статуями воинов, по взгляду Овстроского-Сквер.
